
  

Zápisnica 
Zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 06.07.2015 o 18.00 hod. 

 

  

Prítomní: viď prezenčná listina 

  

 

Program:  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesenia 

3. Schválenie PHSR 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

1. Otvorenie  

 Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Evu Gvuščovú 

a Igora Drličku. 

2. Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 4. zasadnutí OZ boli splnené. 

 

3. Schválenie PHSR 

            Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan ešte raz zdôraznil, že dnešné zastupiteľstvo zvolal hlavne kvôli 

schváleniu PHSR, ktoré bolo už schválené 11.02.2008, ale platnosť mu skončila ku koncu roka 2013. 

Poslancom vysvetlil potrebu schválenia tohto už neplatného PHSR. Poslanci sa zaujímali o príprave nového  

PHSR, či sa niečo na ňom robí a v akom je štádiu rozpracovanosti. Starosta vysvetlil, že prípravy všetkých 

PHSR momentálne pozastavil parlament, pretože rieši podanie sťažnosti min. životného prostredia. Firma 

Scarabeo-sk, s.r.o. napriek tomu zberá materiál a robí prípravné práce tak, aby všetko stihla do konca roka 

2015. Starosta vyzval poslancov a občanov, ktorý obdržali dotazník, aby tento dotazník po vyplnení vrátili 

na obecný úrad, pretože je dôležitý, ako podkladový materiál. 

      

4. Diskusia 

      

 V tomto bode starosta prečítal sťažnosť niekoľkých občanov na zrušenie autobusovej linky 204406-

21 a linky 204406-28, ktoré obec Bašovce prestala dotovať. Následne prečítal  pripravenú odpoveď, ktorú 

poslanci žiadali doplniť o žiadosť na Trnavský samosprávny kraj o možnosť posunu spoja z odchodom 

o 19,15 hod na odchod skorší, podľa možností SAD Trnava. V tomto bode sa poslanci zaujímali aj 

o prípravu výstavby nájomných bytov nad KD Bašovce a požiadali starostu o zistenie iných možností, 

pretože majú dojem, že doterajšia firma stratila záujem o výstavbu a obec len zbytočne drží v neistote. Bola 

vznesená aj otázka, či je potrebné verejné osvetlenie po polnoci vypínať. Starosta odpovedal, že môžeme 

svietiť aj celú noc, len si je treba uvedomiť , či je to potrebné, ak áno začneme svietiť. Poslanci sa zaujímali 

aj o  prípravu ďalších projektov, ktoré starosta rozdelil na dve skupiny. Jedna skupina projektov sa práve 



  

pripravuje, pretože začiatok podania je 13.07.2015 a druhá skupina bude pravdepodobne vyhlásená 

v priebehu budúceho mesiaca. 

 5.  Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 

 

 

V Bašovciach,  dňa  07.07.2015                                                                   

                                                                                                    ........................................ 

                                                                                                        Ing.  Ľubomír Dekan  

           starosta obce  

  

 

 

Zapísala: Erika Petrášová 

                                                                                              

           …...................................... 

 

           …...................................... 

           overovatelia zápisnice 


